

Date: 14/03/2010
Ms. Noura Al Hatmy
Assistant Vice President, Market Development
Division
Disclosure Department Manager
Fax: + 971 4 3315148
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

التاريخ: 14/03/2010م
السيدة نورة الحاتمي
مساعد نائب رئيس – دائرة تطوير السوق
رئيس دائرة الإفصاح
فاكس: + 971 4 3315148
سوق دبي المالي
دبي – ا.ع.م.

**Subject: Mashreq Bank PSC Shareholders'
Extra Ordinary General Assembly meeting**

**الموضوع: إجتماع الجمعية العمومية غير العادية لمساهمي بنك
المشرق ش.م.ع.**

We confirm to you , that the Shareholders' Annual Extra Ordinary General Assembly meeting has been held on 14/03/2010 at 5:00 pm at head office, Dubai, and following are the decisions taken in the meeting :-

نود أن نعزز لكم انعقاد الجمعية العمومية غير العادية لمساهمي البنك ، في المركز الرئيس للبنك في إمارة دبي ، في الساعة الخامسة من مساء يوم الأحد الموافق 2010/03/14 ، وفيما يلي ملخص القرارات التي تم اتخاذها في الإجتماع :-

1) Approved the proposed increase of the limit of the Euro Medium Term Notes from USD2billion to USD5billion, and subject to Article 180 of the Federal Companies Law number 8 for the year 1984, and obtaining the approval of the competent authorities before issuance.

1- تمت الموافقة على الزيادة المقترحة لسقف برنامج سندات القرض متوسطة الأجل باليورو من ملياري دولار أمريكي ، ولغاية خمسة مليارات دولار أمريكي، وبمراعاة المادة 180 من قانون الشركات التجارية رقم 8 لسنة 1984 و الحصول على موافقات الجهات المختصة قبل كل إصدار.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير ،،،

Thanks & Regards

محمد فياض

نائب الرئيس

Mohammad Fayyaz

Vice President